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 9 מס' הסברה תלישיבת ועד סיכום

 . ביתו של היו״ר 6שמעוני ב 24/11/2020בתאריך    התקיימההישיבה 

 21:20זמן סיום:    19:00זמן התחלה: 

 

 נוכחים:

 . דקל לוי, דין בגדדי, אביגיל שיר יוספוב ,רון גלעד ,תום לוי  :הסברהועדת חברי 

 :פיםימשק

 . אלעד קליין: הסברה ירמ"ד

 חסרים 

 דניאל גיא צברי.  ,דולב כנען :הסברהחברי ועדת 

 .  יו״ר ביקורתלירן  ועדת ביקורת:   תנציג

 ברק דביר מזכל המועצה נציג מזכירות המועצה: 

 

 דיונים 

 סיכום שנה והצעות להמשך הנושא: 

ועדת   חבר  נכח 

במהלך   ביקורת 

 ☒: הדיון

נושא  

:  חסוי

☐ 

 תוכן הדיון:  

חברי הוועדה סיכמו את שנתם בוועדת הסברה, תוך כדי מתן דגשים על שיפור ושימור לניהול הוועדה  -

 עצמה, ולעבודתו של הרמ״ד בפרט.

 פירוט

הוצגו בפני הוועדה רק   הרמ״דשהובלו על ידי  קמפייניםעלה כי לתחושת חברי הוועדה  -

   רטרואקטיבית, מה שמנע מהם להיות חלק מעצב במדיניות. 

  ההשפעה גבולות מה. הקרוב  בזמן לקרות הולך מה על החדשים הוועדה חברי של עדכוןהוצא   -

 .  הוועדה חברי של

 . לא  ומה חשוב  מה. תכנים  מוציאים איך  שלמוסדרים  עבודה נהליעלה כי ישנו צורך לקבע  -

 מאוד ברור של מה היה. פסוק סוף מליאה  לכל לשים.  כנוהל זה את לקבע:  המועצה של הסברה -

 עוד עלה כי ישנו מקום לתמצת את הפוסטים שעולים מטעם האגודה.  -

עלה כי תיק החפיפה לא מסודר לחברי הוועדה, ועל אחת כמה וכמה ליו״ר הוועדה.  -

הגורמים, בשיתוף רמ״ד הסברה במטרה להביא הוצא כי יוכן תיק חפיפה מסודר לכל 

את חברי הוועדה החדשה למקום בו הם מבינים מה מצופה מהם, מהו תפקידם, ומהו  

 כוחם. 

   

 



 

 

 

 חלטה ההצעות 

 לישיבות הבאות 
 

 הנושאים הצפויים להעלות בישיבות הקרובות:

 חפיפה של וועדה חדשה  -

 בברכה,

 תום לוי 

   2020 הסברהועדת  יו"ר  

 

 


